
 
Zápis č. 7/2011 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 7. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26. 10. 2011

 

Přítomni: dle prezenční listiny
Hosté:   prof. Kohoutková, prof. Máca, Ing. Vlasák 
 
Dr. Šibrava zahájil 7. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Podmínky pro přijetí na FSv ČVUT - bakalářské studium pro rok 2012/2013 
3. Informace o průběžném čerpání limitů kateder a plnění rozpočtu FSv 
4. Navržení a schválení zástupce FSv v RVŠ 
5. Ustanovení nové komise pro kontrolu provozu bufetu na FSv 
6. Návrhy na akreditaci oboru Integrální bezpečnost staveb a reakreditaci   

programu Inteligentní budovy 
7. Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis ze 6. zasedání AS FSv ze dne 30. 6. 2011 byl schválen bez připomínek. 
Korekturní poznámka: upravit datum.  
Doc. Svoboda popsal výměnu výtahů v budově B a následnou výměnu fasády 
objektu A v příštím roce. 
Posluchárny v budově D budou realizovány v termínu. 
 
Bod 2.  Podmínky pro přijetí na FSv ČVUT - bakalářské studium pro rok 2012/2013 
 
Podmínky pro přijetí předložil prof. Máca. Proti minulému roku se upravují 
podmínky na prominutí přijímací zkoušky z matematiky. Státní maturitu vyšší 
úrovně musí uchazeč vykonat prospěchem výborným, chvalitebným a nebo 
dobrým. Návrh byl projednán pedagogickou komisí AS, která jej doporučuje ke 
schválení. 
Hlasování: pro 28|proti 0| zdržel se 0 (z přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Informace o průběžném čerpání limitů kateder a plnění rozpočtu FSv 
 
Pan tajemník představil vývoj hospodaření FSv v roce 2011. Předpokládá kladný 
hospodářský výsledek na konci roku. Paní děkanka a prof. Konvalinka doplnili 
prezentaci pana tajemníka. Podrobnější informaci předloží pan tajemník příště, 
tak aby bylo možné z ní vyjít při tvorbě Metodiky pro příští rok.  

 
Bod 4.  Navržení a schválení zástupce FSv v RVŠ 
 
Dr. Šibrava navrhl doc. Poláka, který již dvě období v RVŠ fungoval. Doc. Polák 
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kandidaturu přijal. AS tohoto kandidáta schválil. 
Hlasování: pro 28|proti 0| zdržel se 1. 

Bod 5.  Ustanovení nové komise pro kontrolu provozu bufetu na FSv 
 
Ing. Máca shrnul dosavadní fungování komise pro kontrolu provozu bufetu na 
FSv.  
Paní Hlaváčková (provozní bufetu na FSv) bude požádána o maximální 
spolupráci s volenými zástupci senátu do této komise. 
Návrh členů komise: Ing. P. Máca, M. Hajasová, Ing. A. Jíra, Ph.D. 
Složení komise bylo jednoznačně schváleno. 
Hlasování: pro 29|proti 0| zdržel se 0. 
 
Bod 6.  Návrhy na akreditaci oboru Integrální bezpečnost staveb a reakreditaci 
programu Inteligentní budovy 
 
Prof. Máca shrnul hlavní body předložených materiálů. Pedagogická komise 
návrhy projednala bez věcných připomínek. Diskutovalo se zejména o rozšíření 
akredatice na kombinovanou formu studia a názvu Integrální bezpečnost 
staveb.  
Požadavek kombinované formy studia vychází z požadavků spolupracujících 
fakult, FSv zatím neuvažuje o jejím otevření. Proběhla senátní diskuze na téma 
kombinované formy studia.  
Název oboru Integrální bezpečnost staveb naznačuje širší záběr rizik a vychází 
z politiky státu, která s označením „integrální“, resp.: „integrovaný“ běžně 
operuje. 
AS doporučuje návrh reakreditaci  programu Inteligentní budovy ke schválení.  
Hlasování: pro 27|proti 1| zdržel se 1. 
AS doporučuje návrh akreditaci programu Intelligent buildings ke schválení.  
Hlasování: pro 27|proti 1| zdržel se 1. 
AS doporučuje návrh akreditaci programu Integrální bezpečnost staveb ke 
schválení s doporučením zvážit upravení  názvu oboru.  
Hlasování: pro 20|proti 7| zdržel se 0. 
 
Bod 7.  Různé 
 
Paní děkanka předkládá AS ke schválení udělení Šolínovy medaile doc. Ing. Karlu 
Vránovi, CSc., bývalému vedoucímu katedry K143. 
Hlasování: pro 27|proti 0| zdržel se 2. 
 
Ing. arch. J. Kašpar přednesl návrh studentské komory, zda by bylo možné rozšířit 
studijní prostory o počítačové sály na FSv, zejména sál v budově D. Prof. Máca 
referoval o výsledcích analýzy provedené VICem. Zrušena bude počítačová 
místnost v budově B. Počítačová učebna v budově D prozatím bude 
ponechána, případné další úpravy nastanou ve vazbě na vyhodnocení provozu 
po uvolnění sálu v budově B. Senátoři diskutovali na téma využívání 
počítačových učeben v budově.  
 
Ing. P. Máca otevřel debatu na téma chystaného zpoplatnění parkování v Nové 
budově. AS FSv podporuje minimální finanční náklady pro zaměstnance a 
studenty. Viz již přijatá usnesení AS. AS FSv žádá, aby vedení ČVUT předložilo 
koncepci řešení parkování pod Novou budovou ČVUT. 
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Doc. Demel komentoval Provozní řád. Pan tajemník reagoval na vznesené 
připomínky. Upravený koncept projedná legislativní komise ve spolupráci 
s panem tajemníkem. 
 
Stavební úpravy velké zasedací místnosti se chýlí ke konci.  
 
Z auditu SÚZu vyplynulo, že byly porušovány předpisy rektora a zákon O zadávání 
veřejných zakázek.  AS FSv bude podporovat AS ČVUT ve všech krocích, které 
povedou k objasnění této záležitosti, potažmo k zahájení trestního stíhání 
příslušných osob.  
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 30. 11. 2011 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169. Pokud ještě nebudou dokončeny stavební práce 
v místnosti B169, zasedání proběhne v místnosti B365.   
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Z. Pešková 
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